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Hlávkova kolej 
 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:08 
 
Prezident vítá delegáty na mimořádném zasedání. 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Stanislav Jeřábek: Ví tady někdo, zdali existuje nějaké usnesení o mimořádném svolávání 
Parlamentu. 
Petr Šatra: Za Vendy se přijal úzus, že usnesení se bude schvalovat ex post a tím, že si 
schválíte program, tak je přijato. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl                     
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 
OHP: 9; 9:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Informace z klubů 
ISC: Začíná Orientation week, přijelo 300 studentů. 
IAESTE: Probíhají registrace na stáže, přípravy iKariéry. 
STOH: Přednáší dotaz, zdali ještě bude fond projektů, jelikož klub dostal grant na položení                           
koberce, ale ne na koberec.  
Michal Halenka: Není problém vyhlásit termín. 
BUBEN: Už máme docela dobrej internet, stálo nás to jen necelých 100 000kč. Dnes je                             
filmový klub a promítáme Cimrmany. 
POD: Řešíme účetnictví. 
ESC: Máme plný kalendář akcí na semestr a přemýšlíme co dál. 
BION: Akce v letním semestru a zprovoznili jsme wifiny. 
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3 Info z Akademického Senátu 

Michal Halenka: Někteří senátoři se začali zajímat o obsah Rámcové smlouvy mezi ČVUT a SU                             
ČVUT. Bývá diskutována i když není na programu zasedání. Je tedy problém, co s tím dělat.                               
Jednak jak bychom měli internet poskytovat (zadarmo), je tedy potřeba šířit osvětu mezi členy o                             
tom, co děláme.  

Další věc je, že na AS nyní budeme mít bod, kdy bude SU představena a z toho důvodu je                                     
potřeba mít čistý štít, nezpůsobit průšvihy o kterých by se AS mohl dozvědět. 

Nová rámcová smlouva se řeší, nejspíš ji uvidíme při zasedání AS, následně bude zaslána do                             
konference.   

Standa Jeřábek: Také se s Michalem Jexem snažíme novou podobu Rámcové smlouvy získat. 

Na lednovém zasedání akademického senátu byla představena ředitelka SÚZ Ing. Kabourková                     
a schválením prošel Organizační řád MÚVS a Jednací řád Vědecké rady FIT, který nově                           
umožňuje tajné elektronické hlasování. 
Byly vyhlášeny doplňovací volby v obvodu studentů FEL, jelikož senátor Bakovský plánuje ke                         
konci (asi) března rezignovat a není k dispozici žádný náhradník. 
Dlouhý čas byl věnován bodu "Rozpočet a finanční plán projektu CIIRC ČVUT". V něm ředitel                             
Mařík odprezentoval historii a vyhlídky celého projektu především po finanční stránce. Diskuze                       
k bodu byla dlouhá a obsahovala mj. i porovnávání některých čísel z projektu se skutečností. 
V souladu s usnesením AS ČVUT z některého z minulých volebních období došlo k nové volbě                               
předsedy a místopředsedů senátu. Předsedou byl nově zvolen prof. Haasz z FEL,                       
místopředsedové Mgr. Vymětalová (FBMI) a Mgr. Ing. Jex (FJFI) pokračují ve svých funkcích. 
Po další debatě k zápisům se alespoň prozatím zdá, že bude snaha tvořit zápisy především                             
rychle a o něco málo stručnější než dosud. 
Bod "Volba studentského zástupce ČVUT do pracovní skupiny Kampus Dejvice" byl z programu                         
vyřazen. 
Ohledně projektu Dejvice center je blízko podpisu memoranda o minulých i budoucích                       
transakcích. Na budově CIIRC by měla být přibližně v květnu umístěna anténa pro připojení                           
kolejí Bubeneč a Orlík k internetu. ČVUT obdrželo od MŠMT cca 47M korun z celkové částky                               
cca 407M pro celou ČR, což zhruba odpovídá výkonu ČVUT v RIV bodech. Pro rok 2016 je                                 
rozpočet MŠMT v propadu o cca 800M. Metodika přerozdělování financí mezi fakulty by měla                           
být připravena v únoru a měla by být velmi podobná metodice z loňského roku. 
V bodu "Zpráva z RVŠ" RNDr. Olšák informoval o dalším vývoji kolem novely vysokoškolského                           
zákona. Jelikož projednávání tohoto bodu na schůzi poslanecké sněmovny probíhalo v době                       
senátu, informoval "pouze" o projednávání pozměňovacích návrhů týkajících se práv fakult na                       
tzv. školském výboru. Já si zde dovolím jeho informaci nahradit výsledkem jednání PS, která                           
schválila návrh rozdělující práva fakult dříve dána zákonem přibližně "půl na půl" na ta, která jim                               
zůstavají a ta, která jim může určit statut VŠ. 
Následně ještě prof. Bittnar prezentoval informace z hodnocení vědy a výzkumu a došlo k                           
diskusi o novém pruhu na webu ČVUT informujícím o používání cookies. 
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4 Zařazení SU FJFI 

Michal Halenka: V SU FJFI proběhla valná hromada, kde se tento bod diskutoval, jaký byl                             
závěr? 

Robin Stržínek: Ze strany SU FJFI je schváleno, že Robin může v tomto bodě vyjednávat. 

Michal Halenka: Kontaktovali jste mě, že máte zájem se i zapojovat ve Studentském                         
Parlamentu. 

Mája Dvořáková: Jak se chcete připojit? 

Robin Stržínek: Jako externí. 

Michal Halenka: Stanovy říkají, že externí kluby mají nárok na dva posty, tak se musí domluvit. 

Robin Stržínek: Otázka je jestli nezvýšit počet hlasů, když přibyde nový klub. 

Saša Zejnilović: Počet hlasů byl přímo rozdělen tak, aby se vyvážily kolejní, zájmové a externí s                               
prezidentem a AS jako nestrannými. (CEN 1, 8 kolejní, 8 nekolejní nesoučásti). 

Michal Halenka: Rovnováha je ceněna, hodně se to diskutovalo na legislativní skupince a je to                             
choulostivé téma. 

Zuzka Rychlá: Připojení je dobrý krok, otázka je co s těmi hlasy.  

Petr Šatra: IAESTE a ISC se mohou zařadit do legislativní skupinky a ovlivnit řešení. 

5 Nové stanovy 

Michal Halenka: Legislativní skupinka připravila několik verzí stanov a předpisů. Do konce roku                         
2016 musí být nové stanovy schváleny, proto bych rád stanovy vyřešil do konce LS 2015/16. 

Legislativní skupinka se v rámci následujících týdnů sejde, kdo má zájem může se zapojit.                           
Materiály byly již zasílány do konference PAR, ale byly velmi malé reakce. Stanovy budou                           
opětovně zaslány do konference. 

Jakým způsobem si představujete schvalování stanov? 

Tomáš Pokorný: Pošlete to znovu a uvidíte jestli obdržíte připomínky. 

Ondra Hába: Bylo by dobré udělat výjezdní zasedání a svolat Parlament i Shromáždění klubů a                             
řešit jen toto. 

Jožo Šebák: Výjezdní zasedání, kdy se vytvoří finální podoba, nemusí být nutně schváleny. 

Saša Zejnilović: Tlačil bych na to, aby došlo ke schvalování. Pokud řekneme, že to nemusí být                               
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schváleno, tak bude malá účast. 

Petr Šatra: Je možné schválit dílčí kroky a pravidla a potom finální kompletní podobu schvalovat                             
na zasedání v Praze. 

Michal Halenka: Připomínám, že zbývají 4 zasedání, kdy tedy vybereme termín? 

Mája Dvořáková: Duben/Květen. 

Michal Halenka: Nyní tedy pošleme do konference, v dubnu se sejdeme a vyřešíme připomínky                           
z konference a potom to na místě nabo na zasedání schválíme. 

Mája Dvořáková: Chceš schvalovat jen stanovy nebo celou předpisovou základnu. 

Michal Halenka: Dává smysl nastavit to překlopení najednou. Nicméně můžeme platnost                     
nastavit až za delší dobu. Pošleme vám tedy info o tom, kdy bude legislativní skupinka. 

Tomáš Pokorný: Je potřeba potom měnit stanovy klubů? 

Michal Halenka: Pokud budou v rozporu, budou muset, pokud nebudou v rozporu, tak by měly.  

 

6 Ekonomická činnost Studentský ples ČVUT 

Michal Halenka: Je to tradiční ples, který bývá na jaře, bývá v maškarním stylu a letos je                                 
Pohádkový svět. Má někdo dotazy? Ceny za lístky jsou na stání 119kč, na sezení 149kč a                               
slosování o ceny 20kč. 

Petr Šatra: Může být FSP čerpáno na ziskovou akci? 

Michal Halenka: Záleží, jak je ziskovost definována. Myslím si, že u FSP to není problém. 

Marie Hoťková: I když by mělo plynout velké množství zisku, investujeme ho zpátky do akce. 

Robin Stržínek : Maximálně to ovlivní následující ročník. 

 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost s názvem Ples ve                     
znění jak byla zaslaná do konference parlamentu.” 
OHP: 9; 8:0:1 → Usnesení přijato 
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7 Různé 

Michal Halenka: Pokud něco řešíte s firmou, uveďte si kontakt na sebe. Já poštu vybírám                             
nepříliš často, takže se k vám dostanou pozdě. Vyřešte si tedy korespondenční adresy na sebe. 

Ondra Hába: Výroční zprávy. Výbory i kluby by měly posílat do 29.2. výroční zprávy. 

Petr Šatra: KV posílá do 31.1. Legislativní skupinka není oficiální orgán. 

Ondřej Hába: Zasedání ZZSSVS je 29.2. na bloku 1 na Strahově od 10:30. Setkáme se a                               
budeme se bavit, co s nimi chceme řešit. Budu rád, když se zamyslíte, co vás zajímá obecně v                                   
SÚZ, a napíšete mi. 

Standa Jeřábek: Příští senát je 24.2. od 13:30, zároveň bych vás chtěl pozvat na semináře od                               
ACSA. Asi nejzajímavější je 26.2. na téma Motivace a práce se členy studentských organizací. 

 

Konec zasedání 20:05 
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